



United Nations NGOs' Rescue Committee for the people of Japan Empire (RCJE)

Original language: English

## POWER OF ATTORNEY

We, the protected person of Fourth Geneva Conventions of 1949, undersigned

委任人等，為被 1949 日內瓦第四公約保護之人：

蔡騏旭 (Asahi Tsai)

residing at No. 263 Section 6 Yan-Ping North Road, Taipei City 11172, Formosa of Japan Empire

大日本帝國台灣 11172 台北市士林區延平北路 6 段 263 號

周森

residing at No. 265 Section 6 Yan-Ping North Road, Taipei City 11172, Formosa of Japan Empire

大日本帝國台灣 11172 台北市士林區延平北路 6 段 263 號

周世峰

residing at No. 267 Section 6 Yan-Ping North Road, Taipei City 11172, Formosa of Japan Empire

大日本帝國台灣 11172 台北市士林區延平北路 6 段 263 號

do hereby appoint the Rescue Committee for the people of Japan Empire (hereinafter RCJE) residing at No. 263 Section 6 Yan-Ping North Road, Shi-Lin district of Taipei City 11172, Formosa, Japan Empire, as our attorney in the occupied Japan Empire's territories ( Formosa and Pescadores), the Permanent Court of Arbitration (PCA), the International Criminal Court (ICC), the International Court of Justice (ICJ), and each the court of legal State, with full power to file and prosecute applications for **rights and benefits protected by the Geneva Conventions of 1949** and for **accusing aggression agents of War Crimes provided by the Rome Statute**, and to make alterations and amendments therein, to receive all certificates and documents relating to such applications, to lodge, litigation, opposition or cancellation proceedings, and appeal proceedings from the same, to perform all other formalities and acts under **the Geneva Conventions of 1949**.

**By Date 22 May 2017**

(The next page is merely

translating the above authorized document to Chinese language. )





United Nations NGOs' Rescue Committee for the people of Japan Empire (RCJE)

## 委任狀中文翻譯

前頁委任人等，為被 1949 日內瓦第四公約保護之人。

受任人：**聯合國 NGO 國際組織 RCJE 大日本帝國人民救援委員會**，簡稱大日本人民救援委員會，Rescue Committee for the people of Japan Empire (下稱 RCJE)

RCJE 地址：大日本帝國台灣 11172 台北市士林區延平北路 6 段 263 號

茲委任受任人為我委任人等在被佔領的大日本帝國領土(台灣及澎湖)、國際常設仲裁法院、聯合國國際法院、國際刑事法院及一切合法國家法院之代理人，於受 1949 的日內瓦公約所保護的權利及對侵略機構提出羅馬規約規定之戰爭罪告訴等，有完整權力代為提出告訴、變更、補正、辯駁、異議，並為答辯，提起上訴或撤回訴訟，代收有關一切書證或物件之一切程序之權，及有在被佔領的大日本帝國領土及上述法院，依據 1949 的日內瓦公約規定，代為保障委任人之權益之一切行為之權。

2017 年 5 月 22 日